
Zápis z 8. jednání KSZM-MA21 ze dne 13. 3. 2024 PlO-097275/2024

ZÁPIS

z 8. jednání Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 (KSZM- 
MA21),

které se konalo 13. března 2024 v budově úřadu MČ Praha 10, Vinohradská 
3218/169

Přítomní členové komise: RNDr. Tomáš Janík, Ph.D., Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Renata 
Chmelová, Bc. Jakub Fraj, Mgr. Karin Marques, Bc. Kateřina Vávrová, Ing. Jarmila Bendová 
Online připojení členové komise: Mgr. Lucie Buchtíková, Ing. Jana Komrsková, Ing. arch, et Ing. 
Lubomír Bača
Omluvení členové komise: Petr Kopecký, Mgr. Lucie Loučková, Mgr. Marek Reimer
Neomluvení členové komise: --
Hosté: Bc. Pavel Petřík, Ing. Lucie Tiefenbach, Mgr. Veronika Žolčáková, Mgr. Alena Snelling
Jednání komise bylo zahájeno: 17:03
Dle §6 odst. 6 JŘ konstatováno: Komise je usnášeníschopná.

Program: schválené body jednání

1) Schválení programu 8. jednání KSZM-MA21
2) Komunitní plánování sociálních a návazných služeb - aktuality
3) Návrh Plánu zlepšování 2024
4) Postup aktualizace SPUR
5) Návazná práce s výstupy Fóra mladých
6) Různé, diskuse
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Průběh jednání komise včetně stanovisek

Jednání bylo zahájeno hlasováním o účasti hostů - Bc. Pavla Petříka, Ing. Lucie Tiefenbach, Mgr. 
Veroniky Žolčákové, Mgr. Alena Snelling - na jednání KSZM-MA21.

Procedurální hlasování o účasti přítomných hostů na 8. jednání KSZM-MA21.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

Procedurální hlasování o schválení zápisu ze zasedání dne 31.1. 2024.

Pro 8

Proti 0

Zdrželi se 1

Ověřovatelkou zápisu byla navržena Renata Chmelová.

Procedurální hlasování o návrhu na stanovení Renaty Chmelové ověřovatelkou zápisu.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0



Zápis z 8. jednání KSZM-MA21 ze dne 13. 3. 2024 PlO-097275/2024

1. Schválení programu 8. jednání KSZM-MA21

Procedurální hlasování o navrženém programu 8. jednání KSZM-MA21.

Pro 9

Proti 0

Zdrželi se 0

17:15 příchod Mgr. Karin Marques

2. Komunitní plánování sociálních a návazných služeb - aktuality

Náplní činnosti KSZM-MA21 je mimo jiné i sledování přípravy nových nebo aktualizace stávajících 
strategických dokumentů, koncepcí a analýz. Z tohoto důvodu představil vedoucí sociálního 
odboru Pavel Petřík proces zpracování Střednědobého plánu rozvoje a udržitelnosti sociálních a 
návazných služeb na území městské části Praha 10. Dokument bude platný, po jeho schválení 
v ZMČ P10, pro roky 2025 - 2028.
Pan Petřík zmínil, že se plán připravuje metodou komunitního plánování, ve 4 pracovních 
skupinách, přičemž příprava je rozdělena do triád. V současné době se v pracovních skupinách 
schvalují priority, kterých je navrženo celkem 8. Následně se bude pracovat na oblastech a 
opatřeních. Setkání pracovních skupin je otevřené veřejnosti a nej bližší se uskuteční 10. 6. 2024. 
Podstatnou záležitostí je provazba komunitního a strategického plánu, kdy se cíle a opatření ze 
strategického plánu promítají do komunitního plánu. Stejně tak je v komunitním plánu 
zohledněna Koncepce rodinné politiky. Prováděcím dokumentem komunitního plánu jsou 
jednoleté akční plány.
Veškeré informace k tomuto a dalším tématům ze sociální oblasti jsou dostupné na webové 
stránce socialniportal.prahalO.cz

Podněty ze zasedání komise:

Diskuse: Mgr. Veronika Žolčáková, Renata Chmelová

3- Návrh Plánu zlepšování na rok 2024

Radní Milan Maršálek provedl přítomné dalším bodem, a to návrhem Plánu zlepšování na rok 
2024. Zmínil členství MČ P10 v Národní síti Zdravých měst a realizaci místní Agendy 21 a 
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zdůraznil i snahu městské části o posun v jednotlivých oblastech směrem k udržitelnosti. V plánu 
jsou rozpracovány 3 kapitoly v celkem 19 konkrétních projektech. Na sestavení plánu se 
pracovalo od počátku roku 2024, některé projekty se již povedlo realizovat. Součástí plánu jsou i 
body týkající se aktualizace strategického plánu, projektu Cirkulární kancelář, architektonických 
generelů veřejných prostranství nebo nových webových stránek úřadu.
Oproti podkladu, zaslanému členům komise před zasedáním, se upravily sledované indikátory a 
hodnocení u dvou projektů - Koncepce sportu a Komunální energetiky.
Naplňování Plánu zlepšování 2024 bude průběžně monitorováno a zaznamenáváno do sdílené 
tabulky.

Podněty ze zasedání komise:

Diskuse: -

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise schvaluje Plán zlepšování 2024.

"KSZM-MA21 schvaluje Plán zlepšování 2024".

Pro 10

Proti 0

Zdrželi se 0

4. Postup aktualizace SPUR

Vedoucí oddělení strategického rozvoje a participace (OSRP) Alena Snelling shrnula postup za 
poslední období. Ubezpečila, že aktualizace probíhá dle harmonogramu, i přesto, že se evaluace 
současného plánu jednotlivými odbory posunula v čase dál, než jsme předpokládali.
V současné době je zveřejněn dotazník ke spokojenosti se životem na Desítce, který je sestaven 
ve spolupráci se sociology. Výstupy z něj by měly být porovnatelné s rokem 2019, kdy se 
spokojenost a mobilita občanů Desítky také zjišťovala, ale zároveň by měl zahrnovat i aktuální 
témata. Vyplnit dotazník bude možné do konce března.
OSRP se účastní setkání různých cílových skupin a spolků, připravuje hloubkové rozhovory a 
zpracovává kvalitativní i kvantitativní výstupy.
27. března se uskuteční na radnici setkání s veřejností, akce s názvem „Kafe na úřadě", kde 
se představí realizované i plánované projekty na Desítce, bude možno hlasovat o prioritách a 
diskutovat s vedením městské části a zástupci jednotlivých odborů úřadu.
Alena Snelling dále zmínila možnost pro členy komisí a výborů přihlásit se do pracovních skupin 
k aktualizaci strategického plánu. Pracovních skupin je celkem 5, budou moderovány odborníky, 
nyní mají v průměru 14 až 20 členů včetně expertů z městských organizací a firem. Sejdou se 
vždy ve dvou termínech a budou na základě výstupů z demografické studie, z veřejných setkání, 
z výstupů z dotazníku a dalších podkladů diskutovat a navrhovat úpravy cílů a opatření. Pro 
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přihlášení do pracovních skupin byl vytvořen online přihlašovací formulář. Možnost přihlásit se 
do pracovních skupin mají i občané z Desítky, kterým je potřeba předem upřesnit program, 
formu řízeného setkání, a hlavně jeho cíl. Vítáni jsou všichni, kdo mají zájem se zapojit. Jejich 
názory a zpětná vazba jsou pro nás cenné.

Podněty ze zasedání komise: Alena Snelling přepošle Janě Komrskové vyjádření za OSRP 
k participaci developerských projektů

Diskuse: Ing. Jana Komrsková, Mgr. Karin Marques, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Renata 
Chmelová, Ing. Milan Maršálek, RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.

Předseda dal následně hlasovat o tom, že komise bere na vědomí dosavadní postup aktualizace 
„Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 2020-2030".

"KSZM-MA21 bere na vědomí dosavadní postup aktualizace „Strategického plánu 
udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 2020 - 2030".

Pro 10

Proti 0

Zdrželi se 0

5. Návazná práce s výstupy Fóra mladých

Milan Válek, koordinátor MA21 a programu Zdravé město shrnul, jak se nyní pracuje s výstupy 
z Fóra mladých. Uskutečnilo se společné setkání Sněmu žáků Desítky se zástupci politického 
vedení a vedoucími vybraných odborů. Zároveň se konají individuální schůzky na odborech.
V pondělí 25. 3. 2024 se setkají zástupci Sněmu žáků Desítky s radním pro oblast školství a sportu 
hl. m. Prahy Mgr. et Mgr. Antonínem Klecandou, MBA, předají mu výstupy z fóra a budou 
diskutovat způsoby, jak vyřešit problémy, které jsou v kompetenci hlavního města (např. 
obtěžování v prostředcích MHD). Výstupy z Fóra mladých a postup jejich řešení by měly být 
představeny členy Sněmu žáků Desítky na červnovém zasedání ZMČ P10.
Odkaz na spot TV Praha ze setkání Sněmu žáků Desítky s vedením radnice.

Podněty ze zasedání komise:

Diskuse: Ing. Milan Maršálek, Ing. Jarmila Bendová, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. 
Veronika Žolčáková, Bc. Kateřina Vávrová
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6. Různě, diskuse

• Shrnutí aktuálního stavu projektu Mládež kraji:
Jakub Fraj uvedl, že do konce března je možné projekty přihlásit, předtím je však nutné 
se účastnit semináře a konzultace. Byly osloveny cílové skupiny, mimo jiné i 
prostřednictvím Středoškolského sněmu hl. m. Prahy a odboru školství, mládeže a sportu 
MHMP. Byli potvrzeni partneři projektu - MŠMT, MHMP, MČ P10, Rada dětí a mládeže 
hl. m. Prahy a Skautský institut. Na realizaci projektů je připraveno 200 tisíc korun.
V pátek 26. 4. se na radnici MČ P10 koná úvodní konference Mládež kraji.

• Krátké představení projektů, které nyní úřad MČ P10 interně realizuje: Cirkulární úřad; 
Konkurenceschopný zaměstnavatel a efektivní zaměstnanec netápe; Analýza 
kyberbezpečnosti;

17:57 odchod Bc. Kateřina Vávrová

17:57 odchod Mgr. Karin Marques

17:58 příchod Mgr. Karin Marques

Jednání komise bylo ukončeno v 18:01 hodin.
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Jméno, příjmení a podpis předsedy

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.

Jméno, příjmení a podpis ověřovatele zápisu

Jméno, příjmení a podpis tajemnice komise

Jana Martínková

datum vyhotovení zápisu
19. 3. 2024

Součástí zápisu jsou stanoviska KSZM-MA21 č. 1-č. 2
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 1

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21 

č. KSZM-MA21/8/1/2024 

ze dne 13. 3. 2024

ke „Schválení Plánu zlepšování 2024".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. SCHVALUJE

„Plán zlepšování 2024".

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

10 10 0 0 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21
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ÚMČ Praha 10 Příloha č. 2

STANOVISKO Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

č. KSZM-MA21/8/2/2024

ze dne 13. 3. 2024

k postupu aktualizace „Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro období 
2020-2030".

Komise pro strategii Zdravého města a místní Agendu 21

I. BERE NA VĚDOMÍ

dosavadní postup aktualizace „Strategického plánu udržitelného rozvoje MČ Praha 10 pro
období 2020-2030"

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

10 10 0 0 0

RNDr. Tomáš Janík, Ph.D.
předseda KSZM-MA21


